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Készült: Kesztölc község Képviselő-testületének ülésén 2018. június 27-én. 

Ülés helye: Polgármesteri Hivatal tanácsterme 
Az ülés kezdésének időpontja: 18.00 óra 

 
Jelen vannak: Kara József, Kara József Zoltánné, Kochnyák Sándor, 
Simonek Antal, Szivek Péter képviselők, Vöröskői István polgármester, 

Bognárné dr. Solymoskövi Veronika jegyző 
 
Vöröskői István polgármester: Tisztelettel köszöntök mindenkit a 

képviselő-testület 2018. júniusi rendes ülésén. Megállapítom, hogy a 
megválasztott 7 főből 6 fő jelen van, az ülés határozatképes. Alpolgármester 

asszony előre jelezte, hogy a mai ülésen nem tud részt venni.  A kiküldött 
meghívóban szereplő napirendi pontok az alábbiak: 
 

1. Fogorvosi ellátás 
2. Tájékoztató a sportegyesület tevékenységéről  

3. 2018. évi költségvetés módosítása 
4. Idősek napja és augusztus 20-i ünnepség időpontjának kijelölése 
5. Zajrendelet 

6. Közbeszerzések 
7. Polgármesteri Hivatal SZMSZ 
8. Beszámoló a két ülés közötti eseményekről 

9. Beszámoló a településbejárásról 
10. Ingatlanvásárlási igény 

11. Egyebek, majd zárt ülés keretében szociális kérelmek elbírálása 
 

 

A Képviselő-testület 6 igen szavazattal a következő határozatot hozta: 
 

Kesztölc község Önkormányzat Képviselő-testületének 88/2018. 
(VI.27.) határozata az ülés napirendjéről 
 

Kesztölc Község Képviselő-testülete az előterjesztett napirendet elfogadja. 
 
Felelős: Vöröskői István polgármester 

Határidő: azonnal 
 

 
1. Napirendi pont 

Fogorvosi ellátás 

 
Vöröskői István polgármester: Tisztelettel köszöntöm Dr. Vereczki Johanna 
fogorvos asszonyt, az önéletrajzát megkaptuk, a képviselőknek kiküldtük, ő 

vállalná a fogorvosi praxis ellátást az elkövetkező években. A fogorvosi ellátás 
jelenleg helyettesítéssel van megoldva. Dr. Nyári Éva nem vállalta a praxis 

átvételét. A rendelő berendezését egy előző döntésünknek megfelelően 
megvásároltuk. Elsőként az OEP ideiglenes praxisjogot adna a doktornőnek, 
majd véglegessé tennék, így 6 évre megoldódna a fogorvosi ellátás 



községünkben. A praxis vállalásával igénybe tudná venni a letelepedési 

támogatást is. Kívánja-e kiegészíteni a tisztelt doktornőt az önéletrajzát? 
Dr. Vereczki Johanna fogorvos: Nagyon tetszik a környék, emlékeztet a 

borsodi dimbes-dombos tájára, ahonnét származom. Komoly tapasztalatom 
van már szerencsére a fogorvoslásban, és nagyon jó technikusom is van. A 
fogorvosi ellátás nagy empátiát igényel, hiszen a fogfájdalom egy rendkívül 

idegesítő fájdalom, és az emberek többsége nagyon fél bármilyen fogorvosi 
beavatkozástól. A gyermekfogászatban is sok tapasztalatot szereztem, így 
ennek ellátása sem jelent gondot. Nagy hangsúlyt fektetek a megelőzésre. 

Folyamatosan fejlődik ez a szakma és ha igény mutatkozik rá az 
implantológiai eljárás is megoldható lesz, mert szájsebészeti tapasztalattal is 

bírok. Igyekszem mindent helyben megoldani, nem fogom a betegeket ide-
oda küldözgetni csak nagyon indokolt esetben. 
Simonek Antal képviselő: Az asszisztencia megoldott? 

Dr. Vereczki Johanna fogorvos: Polgármester úrral beszéltünk már a 
kérdésről, de egyeztetni szükséges a jelenlegi asszisztens hölggyel. 

Simonek Antal képviselő: Milyen időközönként lesz rendelés? 
Dr. Vereczki Johanna fogorvos: A praxis 22 órás, ezért előre láthatólag heti 
2-3 nap lesz rendelés. Egy teljes nap, és másik napokon délelőtt és délután, 

de ezt majd az előszerződésben konkretizáljuk a polgármester úrral. 
Vöröskői István polgármester: Kérdezi a Képviselőket, hogy a kiküldött 
anyag, illetve az itt elhangzottak alapján támogatják-e Dr. Vereczki Johanna 

fogorvos alkalmazását? 
 

A Képviselő-testület 6 igen szavazattal a következő határozatot hozta: 
 
Kesztölc község Önkormányzat Képviselő-testületének 89/2018. 

(VI.27.) határozata fogorvosi előszerződés megkötéséről 
 

Kesztölc Község Képviselő-testülete megbízza a polgármestert a fogorvosi 
praxisjoggal kapcsolatos előszerződés megkötésére Dr. Vereczki Johannával. 
 

Felelős: Vöröskői István polgármester 
Határidő: 2018. július 3. 

 
2. Napirend 

Tájékoztató a sportegyesület tevékenységéről 
Vöröskői István polgármester: Munkaértekezleten megtárgyaltuk a 

beszámolót. Van-e kiegészítendője az elnököknek?  
Kara Szilvia KSE elnöke: A futball események lezajlottak, a leírtakhoz 
képest nincs változás. 

Bakos György asztalitenisz szakosztályvezető: az áprilisi beszámoló óta 
újabb sikerekről számolhatok be: befejeződött a Kara Lajos kupa, jó 

eredmények születtek. A kategóriagyőztesek neve felkerült a nagy kupára, 
valamint a győztesek kaptak kis kupát, amit hazavihetek. A szlovák 
önkormányzat szervezte és finanszírozta a kupát. A KEM III. osztályú 

versenyben 2. – 3. helyen végeztünk. a bajnokság egyéni értékelésében a 65 
versenyzőből Kara Zoltán a 3. helyen, Kochnyák Sándor a 12. helyen végzett, 
ami nagyon szép helyezés. A TOP 12 versenyben 3 versenyzőnk vehetett 



részt. Nagyon szép és nehéz küzdelmeket láthattunk, mert profi versenyzők 

voltak az ellenfelek. 6. helyezett lett Kara Zoltán, 9. Kochnyák Sándor és 11. 
helyet szerzett Kovács Pál. Az utánpótlás II. liga versenyben csapataink is 

szép eredményeket értek el. 5., 7., és 8. helyet értek el a 12 csapatból. 
Vöröskői István polgármester: Gratulálunk az asztaliteniszezőknek a szép 
eredményekhez. 

Simonek Antal képviselő: Gratulálok én is a csapatnak. Hosszabb távon 
mik a tervek? Úgy hallottuk, hogy személyi változások lesznek. 
Bakos György asztalitenisz szakosztályvezető: A terv, hogy a megyei 

bajnokságban minél jobb eredményt érjünk el. Ősztől tavaszig tart az idény. 
A technikai feltételeink adottak. Családi okok miatt én rövidesen elköltözöm 

Kesztölcről, de szerencsére olyan csapattársaim vannak, akik segítenek a 
helyettesítésemben. A felnőtt csapatot Kochnyák Sándor, a gyerekeket pedig 
Kochnyák Tamás és Krizbai Gábor vállalja.  

Simonek Antal képviselő: Kara Szilviától kérdezném, hogy van-e még másik 
edző a most frissen végzett mellett? Hogy állnak a csapatok? Van-e elegendő 

játékos? 
Kara Szilvia KSE elnöke: Az U14-ben megvagyunk, van kiöregedő játékos, 
de jönnek is fel. A Bozsik programban is elegendő a játékos, 29 leigazolt 

játékosunk van. Az óvodában is 10-12 játékos van, onnét jönnek most fel az 
elsőbe, tehát elegen vagyunk. A felsőbb korosztálynál meg az a probléma, 
hogy nem volt velük időben foglalkozva. Az U14-ből kieső gyerekeket sem 

szeretnénk elveszíteni, ezért keressük a lehetőségét, hogy U16-os csapatot is 
szervezzünk. A 7-9-11-ben indulunk az biztos.  

Kochnyák Sándor képviselő: A felnőtt csapat újra szervezése reménytelen?  
Kara Szilvia KSE elnöke: Körbe kérdeztem az érintett fiatalembereket, 
nincs kedvük. Akik régebben fociztak azok meg nincsenek elegen, hogy 

meglegyen a csapat. Lehet, hogy 2-3 meccs erejéig össze lehetne szedni a 
csapatot, de ha lesérül valaki akkor nincs meg a csapat és lehet fizetni a 

bírságot.  
 
A Képviselő-testület 6 igen szavazattal a következő határozatot hozta: 

 
Kesztölc község Önkormányzat Képviselő-testületének 90/2018. 
(VI.27.) határozata a Kesztölci Sportegyesület beszámolójáról 

 
Kesztölc Község Képviselő-testülete a Kesztölci Sport Egyesület beszámolóját 

elfogadja. 
 
Felelős: Vöröskői István polgármester 

Határidő: azonnal  
 
Vöröskői István polgármester: A Leányvári Judó Egyesület beszámolóját is 

kiküldtük. Szép eredményeik vannak, melyeket az év folyamán folyamatosan 
küldöm ki a képviselőknek.  

 
A Képviselő-testület 6 igen szavazattal a következő határozatot hozta: 
 



Kesztölc község Önkormányzat Képviselő-testületének 91/2018. 

(VI.27.) határozata a Leányvári Judó egyesület beszámolójáról 
 

Kesztölc Község Képviselő-testülete a Leányvári Judó Egyesület beszámolóját 
elfogadja.  
 

Felelős: Vöröskői István polgármester 
Határidő: azonnal  
 

3. Napirendi pont  
2018. évi költségvetés módosítása  

 
Vöröskői István polgármester: A Pénzügyi Bizottság ülésén és 
munkaértekezleten is tárgyaltuk. Kötelező feladat, mert vannak kiadások, 

bevételek, amik az év elején nem voltak tervezhetőek, ezeket bele kell venni. 
A táblázatokat mindenki megkapta. 

Szivek Péter a Pénzügyi Bizottság elnöke: A hétfői ülésen végig néztük és 
megtárgyaltuk az első félév kiadásait, bevételeit, javasoljuk elfogadni a 
módosítást. 

 
A Képviselő-testület 6 igen szavazattal a következő rendelet-módosítást 
fogadja el: 

 
Kesztölc község Önkormányzata Képviselő-testületének 

11/2018.(VI.28.) rendelete az Önkormányzat 2018. évi költségvetéséről 
szóló 4/2018. (II.15.) önkormányzati rendelet módosításáról 
 

Vöröskői István polgármester: Munkaértekezleten már szó esett róla, hogy 
a lejárt határidejű követeléseink kivezetéséről döntést kellene hoznunk. A 

folyó évi költségvetést nem befolyásolja, de csak így lehet a könyvelésből 
kivezetni őket. Várhatóan ezek az összegek soha nem fognak befolyni, az 
iskolai lámpatestek cseréjével kapcsolatos „Szemünk fénye” program 

költségét nem vállalta át a KLIK, ez 730 ezer forint, a Pro Vitalis tartozása 
250 ezer forint, valamint 74 ezer forintos étkezési térítési díj hátralék, ami 
több, már nem az általános iskolába gyermek szüleinek tartozása. 

Összességében 1.054 ezer forint. Csak a mérlegben szerepel, mint követelés.  
 

A Képviselő-testület 6 igen szavazattal a következő határozatot hozta: 
 
Kesztölc község Önkormányzat Képviselő-testületének 92/2018. 

(VI.27.) határozata a követelések kivezetéséről 
 
Kesztölc község Képviselő-testülete hozzájárul a több éve felhalmozódott, 

behajthatatlan számlakövetelések nyilvántartásból való kivezetéséhez az 
alábbi részletezés szerint: 

• Caminus Zrt. E152112 és E15112/1 számú számlái bruttó 
730.753.-Ft értékben, 

• Pro Vitalis Bt. E1578, E1460 számú számlái bruttó 249.860.- Ft 
értékben, 



• étkezési térítési díjak bruttó 74.146.-Ft értékben, 
            összesen: 1.054.759.-Ft értékben.   
 

Felelős: Vöröskői István polgármester 
Határidő: 2018. július 30. 

 
4. Napirendi pont 

Idősek napja és augusztus 20-i ünnepség időpontjának kijelölése 

 
Vöröskői István polgármester: Az Idősek Napja az éves programban 
október 4-én csütörtökön lenne 16 órakor. Ha van valami esemény, ami ezt 

az időpontot befolyásolná, akkor kérem az most szóljon. 
Nincs. 

Akkor az éves programnak megfelelően 2018. október 4-én tartjuk az Idősek 
Napját.  
Minden évben augusztus 19-én tartottuk a 20-i kenyérszentelőt és 

ünnepséget. Az idei évben 20-a hétfőre esik, kérdés, hogy 19-én vasárnap 
vagy 20-án hétfőn tartsuk-e az ünnepséget?  

Kara József képviselő: Javaslom, hogy tartsuk magunkat a hagyományhoz 
és 19-én tartsuk az ünnepséget, 20-án a fővárosi tűzijátékra látogatnak 
sokan. 

Kochnyák Sándor képviselő: Én, a 20.-át javaslom, mert akik elutaznak a 
hosszú hétvégére azok is hazaérnek a délutáni ünnepségre. 
Vöröskői István polgármester: Felteszem a kérdést, hogy ki támogatja az 

augusztus 19-i időpontot?  
 

A Képviselő-testület alakszerű határozathozatal nélkül 1 igen és 5 nem 
szavazattal az augusztus 19-i időpontot nem támogatja. 
 

Vöröskői István polgármester: Ki támogatja, hogy 20.-án legyen az 
ünnepség? 

 
A Képviselő-testület 5 igen és 1 nem szavazattal a következő határozatot 
hozta: 

 
Kesztölc község Önkormányzat Képviselő-testületének 93/2018. 
(VI.27.) határozata az augusztus 20-i ünnepség időpontjáról 

 
Kesztölc Község Képviselő-testülete a 2018. évi augusztus 20-i ünnepség 

időpontját 2018. augusztus 20.-ra jelöli ki. 
 
Felelős: Vöröskői István polgármester 

Határidő: 2018. augusztus 20. 
 

5. Napirendi pont 
Zajrendelet 
Vöröskői István polgármester: A munkaértekezleten tárgyaltuk a rendelet 

tervezetet, voltak módosító javaslatok, ezekkel az előterjesztést módosítottuk. 



Kara József a Humán Bizottság elnöke: A bizottság javasolja elfogadni a 

rendeletet. 
Szivek Péter képviselő: A hőségriadó időpontjában is élnek ezek az 

időpontok? 
Bognárné dr. Solymoskövi Veronika jegyző: Ez nagyon megbonyolítaná a 
rendeletet. 

 
A Képviselő-testület 6 igen szavazattal a következő rendeletet alkotja: 
 

Kesztölc község Önkormányzat Képviselő-testületének 12/2018. 
(VI.28.) önkormányzati rendelete a helyi zajvédelemről 

 
6. Napirendi pont 

Közbeszerzések 

 
Vöröskői István polgármester: Felkérem Fodor Krisztina műszaki 

ügyintézőt, hogy tájékoztassa a testületet az aktuális közbeszerzések 
állásáról. 
Fodor Krisztina műszaki ügyintéző: Három érvényes árajánlat érkezett, a 

közbeszerzési bizottság hiánypótlási felhívást adott ki a pályázóknak, melyre 
ma délig volt lehetőségük. A felelősségbiztosításról szóló okiratot csak 1 cég 
nyújtotta be, sajnos a legolcsóbb ajánlatot adó sem mutatta ezt be. Így már 

csak egy érvényes pályázat maradt. A közbeszerzési bíráló bizottság teszi 
meg majd a javaslatát. Az egész folyamat papír alapon megvan, be lehet jönni 

a hivatalba megnézni, de ha kívánják a képviselők ki tudom küldeni DVD-én, 
mert elég nagy anyag. 
Simonek Antal képviselő: Igen, kérjük, küldje ki. 

Vöröskői István polgármester: Mivel a nyárra már nincs több rendes 
testületi ülés betervezve, ezért most szólok, hogy a közbeszerzés miatt 

tartanunk kell majd egy rendkívüli ülést, ha úgy állnak majd az 
előkészületek. 
 

7. Napirendi pont 
Polgármesteri Hivatal SZMSZ 
 

Vöröskői István polgármester: Az utolsó SZMSZ felülvizsgálat már több éve 
volt, ez már esedékessé vált. 

Kara József a Humán Bizottság elnöke: A bizottság megtárgyalta, javasolja 
elfogadni. 
Bognárné dr. Solymoskövi Veronika jegyző: A szabályzat azt foglalja össze, 

hogyan működik a hivatal, hogyan dolgozunk. A Képviselő-testület a Hivatal 
alapító szerve, ezért ő fogadja el a szervezeti és működési szabályzatot. 
 

A Képviselő-testület 6 igen szavazattal a következő határozatot hozta: 
 

Kesztölc község Önkormányzat Képviselő-testületének 94/2018. 
(VI.27.) határozata a Kesztölci Polgármesteri Hivatal SZMSZ-éről 
 



Kesztölc Község Képviselő-testülete az előterjesztésnek megfelelően elfogadja 

a Kesztölci Polgármesteri Hivatal Szervezeti és Működési Szabályzatát. 
 

Felelős: Vöröskői István polgármester 
Határidő: 2018.  
 

8. napirendi pont 
Beszámoló a két ülés közötti eseményekről 
 

Vöröskői István polgármester: az előző ülés óta eltelt eseményekről az 
alábbiakban számolok be: 

május 24: polgárvédelmi gyakorlat, majd a víztervezővel megbeszélés 
május 25: Érdeklődő vevővel tárgyalás új Nyár utcai telekről 
május 26: gyermeknap a Művelődési házban Felsőkirályi vendégekkel 

június 2: Hódító túrák 
június 7: kerékpárút tervezőjével egyeztetés 

június 8: Pilisbike megnyitó 
június 9: Pálos települések találkozója 
június 11: Földhivatali ügyintézés (kerékpárút, óvoda, zsabárnyai út ügy) 

június 12: Közműellátásra szerződéskötés (víz) 
június 13: Agrárkamara elnökének látogatása 
június 14: Dr. Vereczki Johanna fogorvossal egyeztetés 

június 15: NIF - R11-es út egyeztetése 
június 16: Általános Iskolai ballagás, máriahalmi főzőversenyen különdíj 

Nemesi Mihályék csapatának 
június 19: településbejárás a Településfejlesztési Bizottsággal 
június 22: vis maior ellenőrzés 

június 25: Munkaértekezlet 
június 26: E-napló megnyitása a vízközmű építéséhez 

A beszámoló kapcsán, annak esetleges elfogadásán kívül két határozatot kell 
előterjesztenem:  
E napirendi pont keretében kell arról dönteni, hogy a Nyár utca jelenleg 

kialakuló szakaszában a víz-, és csatornavezeték kiépítésére, valamint a 
Jószerencsét utca víznyomóvezeték meghosszabbítására kezdődő beruházás 
vízépítési e-naplóját a Képviselő-testület határozata alapján csak a 

polgármester nyithatja meg. A megnyitás után ad jogosultságot a műszaki 
ellenőrnek, aki aztán tovább vezeti azt. 

 
A Képviselő-testület 6 igen szavazattal a következő határozatot hozta: 
 

Kesztölc község Önkormányzat Képviselő-testületének 95/2018. 
(VI.27.) határozata e-napló magnyitásáról víziközmű építéséhez 
 

Kesztölc Község Képviselő-testülete megbízza a polgármestert a Nyár utca 
jelenleg kialakuló szakaszában a víz-, és csatornavezeték kiépítésére, 

valamint a Jószerencsét utca víznyomóvezeték meghosszabbítására kezdődő 
beruházás vízépítési e-napló megnyitásával. 
 

Felelős: Vöröskői István polgármester 



Határidő: azonnal  

 
 

Egy másik döntést igényel, hogy vis maior kár kapcsán, támogatási kérelmet 
nyújtunk be. Itt a javítások teljes bekerülési költsége 12.700.635.-Ft, ebből 
önrész 10 %, vagyis 1.270.064.-Ft, támogatásként igényel összeg: 

11.430.571.-Ft. Kérdezi a Képviselőket, hogy támogatják-e a pályázat 
benyújtását.    
 

A Képviselő-testület 6 igen szavazattal a következő határozatot hozta: 
 

Kesztölc község Önkormányzat Képviselő-testületének 96/2018. 
(VI.27.) határozata a Kesztölcöt Klastrompusztával összekötő 0137/2 
hrsz.-ú út egy szakaszának út- és áteresz kár javítására vis maior 

támogatás igényléséről  
 

Kesztölc község Képviselőtestülete úgy határozott, hogy vis maior támogatás 
címen pályázatot nyújt be a Belügyminisztériumhoz. 
A káresemény megnevezése: út- és áteresz kár 

Helye: a Kesztölcöt Klastrompusztával összekötő 0137/2 hrsz.-ú út műszaki 
leírásban meghatározott szakasza. 

 

A káresemény forrásösszetétele: 
 

Megnevezés 2018. év % 

Saját forrás (biztosítási 

összeg nélkül) 

 1 270 064 Ft 10 % 

Biztosító kártérítése 0 Ft  

Egyéb forrás  0 Ft  

Vis maior támogatási 

igény 

11 430 571 Ft  

Források összesen 12 700 635 Ft  

 
A károk helyreállításának (költségvetés alapján) tervezett összköltsége 

12 700 635 Ft, melynek fedezetét az önkormányzat részben tudja 
biztosítani.  
A testület nyilatkozik arról, hogy a káreseménnyel érintett vagyonelem a 

tulajdonát képezi.  
▪ A bekövetkezett káreseménnyel kapcsolatban az Önkormányzat 

biztosítással nem rendelkezik. 
▪ Vállalja a károsodott ingatlannak a költséghatékonyság és a 

megvalósíthatóság szempontjaira tekintettel történő helyreállítását. 

▪ Az önkormányzat más - a tulajdonában lévő - vagyontárggyal a feladatát 
nem tudja ellátni. 

▪ A testület a saját forrás összegét a 2019. évi költségvetési rendeletében 

biztosítja, mert a helyreállítás kezdő időpontja várhatóan 2019. 04.30. 
A testület megbízza a polgármestert a pályázat benyújtására. 

 
Felelős: Vöröskői István polgármester 



Határidő: 2018. július 8. 

 
 

A Képviselő-testület 6 igen szavazattal a következő határozatot hozta: 
 
Kesztölc község Önkormányzat Képviselő-testületének 97/2018. 

(VI.27.) határozata a két ülés közötti események beszámolójáról 
 
Kesztölc Község Képviselő-testülete a két ülés közötti eseményekről szóló 

beszámolót elfogadja. 
 

Felelős: Vöröskői István polgármester 
Határidő: azonnal 
 

 
9. Napirendi pont  

Beszámoló a település bejárásról 
 
Vöröskői István polgármester: A Településfejlesztési Bizottság készített egy 

feljegyzést a falu bejárásról. Áttekintettük azokat a pontokat, melyek 
kérdésesek lehetnek.  Vannak olyan ügyek pl. romos épületek, amit a járási 
építéshatóság elé kell vinni, mert a járási hivatal építéshatósága járhat el. A 

közterületen lévő belógó bokrok, sövények miatt a jegyző asszony az 
intézkedést megtette, a felszólításokat kiküldte az ingatlantulajdonosoknak. 

Köszönöm a bizottságnak a bejárást. 
Kochnyák Sándor képviselő: Az Esztergomi úton lévő gyalogoshíd építése 
kapcsán sikerült felvenni az illetékesekkel a kapcsolatot? 

Vöröskői István polgármester: Régi probléma már, az óvodát ebből a 
irányból csak a közúton lehet megközelíteni. Azt tudjuk, hogy 

engedélyköteles az építtetés, újra megkeresem a Közútkezelőt. 
 
A Képviselő-testület 6 igen szavazattal a következő határozatot hozta: 

 
Kesztölc község Önkormányzat Képviselő-testületének 98/2018. 
(VI.27.) határozata a településbejárásról 

 
Kesztölc Község Képviselő-testülete az eddig tett intézkedéseket tudomásul 

veszi, és felhívja a polgármestert, hogy az illetékes hatóságokat keresse meg. 
 
Felelős: Vöröskői István polgármester 

Határidő: 2018. szeptember 30. 
 

10. Napirendi pont 

Ingatlanvásárlási igény 
 

Vöröskői István polgármester: Kiküldtük a kérelmet. Az Akácos utca, Nyár 
utca találkozásánál lévő 1902/14 hrsz-ú sarok telekre érkezett vásárlási 
igény. A leendő vásárlók az eddig szokásos áron igényt tartanának az 

ingatlanra. Szerződéskötéskor 1 millió forintot azonnal, a fennmaradó 



összeget 2648 eFt-ot pedig a szerződésben meghatározott időpontig 

kifizetnék. Javaslatot kérnék, hogy mi legyen a fizetési határidő.  
Szivek Péter képviselő: Javaslom a 2019. február 28-i határidőt. 

A Képviselő-testület 6 igen szavazattal a következő határozatot hozta: 
 
Kesztölc község Önkormányzat Képviselő-testületének 99/2018. 

(VI.27.) határozata a 1902/14 hrsz-ú ingatlan értékesítéséről 
 
Kesztölc Község Képviselő-testülete értékesíti az 1902/14 hrsz.-ú 912 m2, 

kivett, beépítetlen terület megnevezésű ingatlant Svantner Tamás és 
Svantner-Nagy Orsolya Klastrom utca 17/A. szám alatti lakosok részére 

4000.-Ft/m2 áron, összesen 3.648.000.- Ft értékben, melyet Kesztölc község 
Önkormányzatának az OTP Banknál vezetett 11740023-15385774 
számlájára banki átutalással kell megfizetni. Az adásvételi szerződés költsége 

vevőt terheli.  
Megbízza Vöröskői István polgármestert, hogy a vevőkkel az ingatlannal 

kapcsolatos részletfizetést tárgyalja meg és azt az adásvételi szerződésben 
rögzítse. A teljes vételár kifizetésének határideje: 2019. február 28. 
 

Felelős: Vöröskői István polgármester 
Határidő: 2019. február 28. 
 

Szivek Péter képviselő: A munkaértekezleten már elhangzott, de itt is 
szeretném kérni, hogy egy ingatlanszakértő bevonásával vizsgáltassuk meg a 

telekárainkat. Évek óta nem volt változás a m2 árban, a közművek nagyon 
drágák.  
Vöröskői István polgármester: Úgy látszik, hogy a szociális 

intézkedéseknek hála, van igény a telkekre. 13 eladásra váró ingatlanunk 
van még. 

 
11. Napirendi pont 

Egyebek 

11.1. Avar és kerti hulladék égetése 
Vöröskői István polgármester: Kara József képviselő indítványára a 
Településfejlesztési Bizottság tárgyalta a 2013-as rendeletet. A 10-18 óráig 

tartó lehetőséget 8-20 óráig módosítanánk a kijelölt napokon. Az 
ünnepnapok kiesnek.  

Simonek Antal a Településfejlesztési Bizottság elnöke: a bizottság 
javasolja elfogadni az előterjesztett módosítást. 
 

A Képviselő-testület 6 igen szavazattal a következő rendelet-módosítást 
fogadja el: 
 

Kesztölc Községi Önkormányzata Képviselő-testületének 
13/2018.(VI.27.) önkormányzati rendelete az avar és kerti hulladékok 

nyílttéri égetéséről szóló 8/2013.(IV.26.) önkormányzati rendelet 
módosításáról 
 



Vöröskői István polgármester: Az idei évben a költségvetés elfogadása óta 

kiderült, hogy feszített és szoros lesz a költségvetés. A tetemes növekedés a 
pályázatoknak tudható be, melyek az önrészből eredő kötelezettségek miatti 

jelentősen növelik a kiadásokat. Sokkal kevesebb a szabadon felhasználható 
pénzünk. Ezt azért mondtam elöljáróban, mert az eddigi évek szokása 
alapján a testület döntött félévkor és év végén a polgármester jutalmazásáról. 

Az idei évben az előbbi indokok miatt köszönöm szépen nem kérek semmiféle 
jutalmat. 
 

11.2. Sportpálya ügye 
 

Bognárné dr. Solymoskövi Veronika jegyző: A sportegyesületnek szüksége 
lehet egy olyan tartalmú határozatra, hogy az önkormányzat tulajdonát 
képező 5002. hrsz.-ú sportpálya továbbra is rendelkezésére áll. 

Kara Szilvia KSE elnöke: Igen volt róla szó. A pályázat beadásakor a 2009-
ben kötött megállapodást adtuk be, amiben felsorolásra került a pálya is. 

Elég régi a megállapodás, de remélem elfogadják. 
Kara József képviselő: Mivel a nyári időszakban ritkábban van testületi 
ülés, hoznunk kellene egy megerősítő határozatot. Ha szükséges, azt be 

lehetne adni. 
Vöröskői István polgármester: Kérdezi a Képviselőket, hogy a javaslattal 
egyetértenek-e? 

 
A Képviselő-testület 6 igen szavazattal a következő határozatot hozta: 

 
Kesztölc község Önkormányzat Képviselő-testületének 100/2018. 
(VI.27.) határozata a sportpálya használatáról  

 
Kesztölc Község Képviselő-testülete a továbbiakban is a Kesztölci Sport 

Egyesület rendelkezésére bocsátja az 5002. hrsz.-ú, kivett sporttelep 
megnevezésű, 1 ha 7676 m2 területű ingatlant a 2009-ben megkötött 
megállapodás szerint. 

 
Felelős: Vöröskői István polgármester 
Határidő: folyamatos 

 

Vöröskői István polgármester: A nyilvános ülést bezárja, a továbbiakban 

zárt ülésen folytatódik a tanácskozás. 
 
 

A Képviselő-testület zárt ülésen a 101-106/2018. (VI.27.) számú 
határozatokban kitüntetésekről és szociális támogatásokról döntött.  
 

 
 

 
Vöröskői István    Bognárné dr. Solymoskövi Veronika 
polgármester      jegyző 


